
 

 

Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:  08.06. 2023 

Číslo:  3489/2023/OF- 23316  

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

 tajomník komisie 

 email: martin.sokol@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 158 

   

 

ZÁPISNICA 

 

z 5. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 08. júna 2023 (štvrtok ) o 9:00 hod.  
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 
 

NÁVRH PROGRAMU 
 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci:  

a.) Územný plán veľkého územného celku Košický kraj – Zmeny a doplnky č. 5/2022     

b.) Návrh všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5/2022 záväznej časti Územného plánu veľké územného 

celku Košický kraj 

c.) Nájom nebytových priestorov pre Košický seniorát evanjelickej cirkvi a.v. na Slovensku 

3. II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

4. Spolufinancovanie projektu “Analýza znečistenia ovzdušia a stanovenie dopadov na pôdny 

ekosystém a potravinový reťazec v súvislosti s blízkou výrobnou prevádzkou“ v rámci 

výzvy Environmentálneho fondu za účelom prieskumu vplyvu výrobnej prevádzky v okolí 

Turne nad Bodvou 

5. Spolufinancovanie projektu “Monitorovanie kvality ovzdušia v okolí cementárne Turňa nad 

Bodvou a vyhodnotenie vplyvu výrobnej prevádzky na obyvateľov a zložky ŽP“ v rámci 

výzvy Environmentálneho fondu 

6. Výročná správa Košice Región Turizmus – 2022 

7. Výročná správa Inovačného centra Košického kraja – 2022 

8. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023 

9. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2023 

10. Odvolanie a delegovanie členov výboru pre audit Košického samosprávneho kraja  

11. Rôzne 

12. Záver 

 



 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Predseda komisie - pani poslankyňa Kovačevičová privítala prítomných členov 

komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 15 členov 

komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 5. rokovaní komisie ospravedlnili:  

Michal Domik, Michal Drengubiak, Ladislav Takáč, Rastislav Javorský, Viktor Mihálik, Gejza 

Sačko. 

 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Ing. Polaček požiadal o doplnenie bodu programu s názvom: Doplnenie informácie o prestavbe 

Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum plaveckých športov, ktorý bol 

zaradený za bod č. 1 ako bod č. 1.1. 

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Predseda dal hlasovať 

o doplnenom bode. 

 

Uznesenie č. 10/2023 
Komisia schvaľuje doplnenie bodu 1.1 do programu 5. Rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 15   

Za: 15                                         Proti: 0                                        Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

Záver: Predseda požiadal členov komisie o hlasovanie o navrhovanom programe rokovania 

s doplneným bodom. 

 

Uznesenie č. 11/2023 
Komisia schvaľuje program 5. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 15   

Za: 15                                         Proti: 0                                        Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 1.1 

Doplnenie informácie o prestavbe Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské 

centrum plaveckých športov 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Jaroslav Polaček, člen Finančnej komisie Z KSK. Bol 

uvedený chronologický vývoj udalostí až k aktuálnej potrebe rekonštrukcie MKP so 

zdôvodnením jej urgentnosti. Celková výška rekonštrukcie je 18 M€. Z tejto výšky je 

požiadavka na zabezpečenie financovania prostredníctvom rozpočtu KSK vo výške 4 M€ 

v priebehu rokov 2023 až 2026.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili Michal Rečka, Roman Matoušek, Milan Lesňák. Na otázky 

odpovedal riaditeľ Úradu KSK Boris Bilčak.   

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 



 

 

Uznesenie č. 12/2023 
Komisia berie na vedomie informáciu p. poslanca Ing. Polačeka a odporúča riaditeľovi Úradu 

KSK iniciovať stretnutie k tejto téme v čo najkratšom čase. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 16   

Za: 16                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Majetkové veci: a.) Územný plán veľkého územného celku Košický kraj – Zmeny a 

doplnky č. 5/2022    .      

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Ing. Mária Halačová, referent oddelenia územného plánovania a 

životného prostredia 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 13/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 16   

Za: 16                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

Majetkové veci: b.) Návrh všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja, ktorým sa vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5/2022 záväznej časti Územného plánu 

veľké územného celku Košický kraj.      

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Ing. Mária Halačová, referent oddelenia územného plánovania a 

životného prostredia 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

Uznesenie č. 14/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 16   

Za: 16                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

Majetkové veci: c.) Nájom nebytových priestorov pre Košický seniorát evanjelickej cirkvi 

a.v. na Slovensku 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku.  

 



 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček. Informoval sa o výške nájmu pred úpravou 

a celkové ročné nájomné. Za Úrad odpovedala JUDr. Palková. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 15/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 16   

Za: 16                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 16/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 16   

Za: 16                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

Rokovanie opustil Ing. Jaroslav Polaček a Tibor Matoušek. Počet prítomných: 14 

 

K bodu č. 4 

Spolufinancovanie projektu “Analýza znečistenia ovzdušia a stanovenie dopadov na pôdny 

ekosystém a potravinový reťazec v súvislosti s blízkou výrobnou prevádzkou“ v rámci 

výzvy Environmentálneho fondu za účelom prieskumu vplyvu výrobnej prevádzky v okolí 

Turne nad Bodvou 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Ing. Marcela Ondová, PhD., manažér regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 17/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 14   

Za: 14                                        Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 



 

 

K bodu č. 5 

Spolufinancovanie projektu “Monitorovanie kvality ovzdušia v okolí cementárne Turňa 

nad Bodvou a vyhodnotenie vplyvu výrobnej prevádzky na obyvateľov a zložky ŽP“ v 

rámci výzvy Environmentálneho fondu 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Ing. Marcela Ondová, PhD., manažér regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 18/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 14   

Za: 14                                        Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Výročná správa Košice Región Turizmus – 2022 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Lenka Vargová Jurková, riaditeľka KOCR – Košice 

Región Turizmus 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil RNDr. Ruttkay. Zaujímal sa odkiaľ pochádzajú údaje 

o prenocovaniach a či sú dôveryhodným obrazom o návštevnosti. JUDr. Vargová Jurková ho 

informovala, že dáta pochádzajú od Štatistického úradu SR a sú si vedomí, že nezahŕňajú všetky 

prenocovania, ale majú najvyššiu relevanciu. Zároveň zbierajú dáta aj z iných zdrojov. 

Z dlhodobého hľadiska sledujú rastúci trend vývoja návštevnosti.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 19/2023 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 14   

Za: 14                                        Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

Rokovanie opustil Ing. Igor Petrovčík. Počet prítomných: 13 

 

K bodu č. 7 

Výročná správa Inovačného centra Košického kraja – 2022 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Peter Breyl, generálny riaditeľom Inovačného centra 

Košického kraja (ICKK) 

 



 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil RNDr. Ruttkay. Informoval sa o projekte superpočítača. Ing. 

Peter Breyl konštatoval, že ide predovšetkým o projekt košických univerzít a mesta Košice, 

zastrešený organizáciou Košický cluster nového priemyslu. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 20/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 13  

Za: 13                                        Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Michal Rečka s pripomienkou, že komisia by sa mala primárne 

venovať finančným otázkam a prezentácie k niektorým bodom sú príliš dlhé. Do diskusie sa 

zapojil aj Ing. Lesňák a Ing. Mgr. Kovačevičová, ktorá bude pri ďalších prezentáciách dozerať 

na skrátenie prezentovaných materiálov a orientáciu na údaje dôležité pre finančnú komisiu.   

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 21/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený plán úloh komisie prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 12 

Prítomní: 13  

Za: 13                                        Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2023 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 22/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu.  

 

 

 



 

 

Hlasovanie č. 13 

Prítomní: 13  

Za: 13                                        Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 10 

Odvolanie a delegovanie členov výboru pre audit Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia:  

Predseda komisie navrhol nasledovného predsedu a členov výboru pre audit pre 6. volebné 

obdobie: 

- Ing. Milan Lesňák – predseda 

- Beáta Beke – člen 

- Ing. Ján Kokarda - člen 

- Ing. Štefan Lasky - člen 

- Michal Rečka - člen 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie k odvolaniu členov Výboru pre 

audit. 

 

Uznesenie č. 23/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu odvolať predsedu a členov Výboru pre audit Košického 

samosprávneho kraja z členov Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK 5. volebného obdobia v 

zložení: 

- JUDr. Ing. Peter Huba, PhD - predseda  

- Ing. Richard Dlhý - člen  

- Ing. Emil Kočiš, PhD. - člen  

- Michal Rečka - člen  

- Ing. Jozef Sokologorský - člen 

 

Hlasovanie č. 14 

Prítomní: 13  

Za: 13                                        Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie k schváleniu nových členov 

Výboru pre audit. 

 

Uznesenie č. 24/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu schváliť nového predsedu a nových členov Výboru pre audit 

Košického samosprávneho kraja z členov Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK 6. volebného 

obdobia v zložení: 

- Ing. Milan Lesňák - predseda  

- Beáta Beke – člen 

- Ing. Ján Kokarda - člen 

- Ing. Štefan Lasky - člen 

- Michal Rečka - člen 

 



 

 

Hlasovanie č. 15 

Prítomní: 13  

Za: 13                                        Proti: 0                                       Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 11 

Rôzne 

 

Do diskusie sa prihlásil RNDr. Ladislav Ruttkay a informoval sa o spoluúčasti VÚC na 

zvýšených nákladoch na energie, ktoré vznikajú školám. Ing. Kvetoslava Lipovská ho 

informovala o rokovaniach odboru školstva s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu 

Slovenskej republiky a rezerve vytvorenej na tento účel v rozpočte KSK na dofinancovanie 

energií v rámci originálnych kompetencií. 

Predseda ukončil diskusiu. 

 

 

K bodu č. 12 

Záver 

 

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 

 

   .....................................................               ..................................................... 

        Ing. Martin Sokol                          Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

    tajomník komisie                          predseda komisie 


